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ZÁPIS 

z třináctého zasedání komise kultury a vzdělávání Rady městské části Praha 17 konaného 

dne 6.6. 2013 v zasedací místnosti Úřadu městské části Praha 17, 

Žalanského 291/12b, 163 02 Praha 6 – Řepy 

 

Poradu řídil:  MUDr. Antoine Katra 

Přítomni: MUDr. Antoine Katra 

Bc. Jitka Synková 

Dr. Tomáš Finger 

Mgr.Naděžda Zemanová 

Omluven : Jana Havlíčková 

  Karel Vlček 

(Prezenční listina je k dispozici u tajemníka komise.) 

 

Program: 

1. Zvážení obsahu činnosti Komise kultury a vzdělávání 

                                                                                                                 

Průběh jednání: 

 

MUDr. Antoine Katra  přivítal přítomné členy a stručně vyhodnotil současný stav činnosti. 

Z komise odešli dva členové Paedr. Jiří Horešovský a paní Šárka Klímová Slavíková. Dosud 

nebyli nahrazeni novými členy a komise pracuje v omezeném složení. 

Členové komise se v diskusi zaměřili na efektivnost další práce. Shodli se na názoru, že 

problematika školství byla dosud projednávána jako prioritní. Situace ve školství je však 

stabilizována a momentálně není nikde zásadní problém, kterým by bylo potřebné se zabývat. 

Otázka kultury je naopak vzhledem k rekonstrukci KC Průhon, potřebné spolupráci všech 

kulturních subjektů i občanských sdružení k naplnění potřeb občanů MČ Praha 17 velmi 

aktuálním tématem. Dr. Finger se ujme přípravy témat na další jednání, která budou zaměřena 

tímto směrem 

 

Usnesení. Komise kultury a vzdělávání navrhuje Radě MČ Praha 17 dva nové členy této 

komise, kteří by byli přínosem rozvoje kultury a to ředitele KC Průhon Mgr. Aleše 

Koutného a paní Kristýnu Radějovou. 

 

MUDr. A. Katra  poděkoval všem za účast a podnětnou diskusi. 

 

V Praze dne: 7. 6. 2013 

Zapsala: Zemanová Schválil: MUDr.A. Katra 

 

 

 

 


